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Deelnemers: 
Coen Raas, Lies Meesen-Deburghgraeve,  
Konrad van de Velde, Koen Rysbrack, Tine de Munck, Carlo de Waal, Jeanine Matthijs (notulist),  
Indy-Eléona van Poecke, Simone de Burger, Vincent Vermeulen;  
Veerle de Bruin, Marco Coolsen 
Afwezig: 
Jackelien van den Boom 
Start: 
16.30 uur start overleg zonder directie 
18.00 uur start overleg met directie 
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PGMR Nieuws 
Taakbeleid, procesmanagement statuut, Lestijden, Doorstroomwijzigingen vkr, Fietsregeling 
Praktijkvak telt dubbel bij de nieuwe zak-slaag regeling.  
Het gaat ook over de rekentoets voor vmbo-ers die geen wiskunde in hun pakket hebben. 
Vakaanbod, fysiek aanbod is belangrijker maar de werving via maandag is erg duur. 
De data van onze vergaderingen af te stemmen met de data van de GMR. 
OVV dagen is iets wat echt geëvalueerd mag worden. Het gaat ten koste van de lestijd. Ons verzoek 
om dit aan de GMR voor te leggen. 
Vraag aan de PGMR Is er een werkdrukverlichtingsplan voor de CTT? 
De stukken van de GMR komen laat dus Carlo adviseert om onze vergaderingen af te stemmen met 
de vergaderingen van de GMR Doe ze ervoor. 
 

Nieuws leerlingen en ouders 
Er is geen nieuws vanuit de ouders of leerlingen. Coen wil graag weten of een keer met de ouders 
spreken genoeg was. Dit wordt door de ouders later teruggekoppeld en als het ja is ook wanneer. 
 

Terugblik en inkijk op het (nieuwe) schooljaar 
We hebben een grote klus te klaren om genoeg personeel te vinden en te houden. De formatie lijkt 
dicht te komen maar het nijpt wel. Coen gaat een stuk terugkijken op de het vorige schooljaar op de 
plenaire. Coen maakt ook een stuk voor ouders en leerlingen.. 
 

Ter kennisgeving 
Vervolg proces tevredenheidsonderzoeken. 
Toetsbeleid zal er in de loop van volgend schooljaar worden besproken. 
Wijziging management structuur - directeur bedrijfsvoering - directeur praktijkonderwijs. Er zijn geen 
verdere vragen meer. 
Aanpassing bevorderingsregels. Ilse en Coen gaan dit document tekstueel checken. 
Beide zaken gaan weer naar volgende keer.  
Er wordt nog gedeeld dat er geen unescovertegenwoordiger zal komen vanwege gebrek aan mensen 
hiervoor. 
 

Subsidieregeling 
Subsidieregeling verbetering basisvaardigheden voor scholen 2023 - Toekenningsbeschikking zowel 

voor de Zoutestraat en Gildenstraat. Joachim raad ons aan de subsidie wel aan te nemen. Je kunt ook 

zaken doorschuiven. In september komt er een plan. Het is best ruim wat je met dat geld mag. 

Mogelijk kun je een leerlingenraad een budget geven om iets te ontwikkelen. 

Subsidies aanvragen ja of nee? (m.n. als er geen mensen voor zijn) mail uitgezet op 26-5 aan ouders 

en leerlingen hierover. Geen reactie ontvangen. Misschien moeten we wat meer buiten de gebaande 

paden denken en denken in de vorm van gastlessen door het bedrijfsleven of schrijvers bijvoorbeeld. 

Huiswerkapps - begeleiding oud leerlingen. 
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Teamplannen en resultatenplan  
De vorderingen van het resultatenplan wordt iedere keer terug op de agenda gezet. (Zie ook notulen 
van 8 december)   

PTA’s 
PTA's Zijn belangrijk voor leerlingen en kan in punten schelen voor het eindcijfer als dit op een laat 

moment gebeurd. Er wordt excuses aangeboden voor alle wijzigingen want het waren er veel te veel. 

Dit proces wordt gestructureerd. De procedure is nu in de maak. Het gaat om de spelregels voor 

wijzigingen na de vaststelling aan het begin van het jaar. 

PTA VWO5: herhalingspta vraag een aanbod en marktgedrag van eerder getoetste stof wordt 

verschoven naar VWO6 Leerlingen zijn al langer op de hoogte Een pta wijziging die zo laat komt 

kunnen we eigenlijk niet goedkeuren. Een leerling die het hierdoor misschien net niet haalt, moet de 

kans nog wel krijgen om het alsnog te halen. Instemming mits leerlingen nog een kans krijgen.  

PTA Fa 4T Reden van de wijziging: Dit schooljaar werkte ik met een nieuwe methode. Ik heb dit PTA 

gemaakt voordat ik hier uit les heb gegeven. In de praktijk kwam naar voren dat ik twee zaken graag 

iets anders aanpak volgend schooljaar.  Instemming. Dit is een ander verhaal want dit is voor volgend 

schooljaar en heeft te maken met een nieuwe methode. 

Lessentabellen 
Deze zijn akkoord dus positief advies. 

 
Lestijden 
Is een probleem in Oostburg vanwege de busverbinding die afhankelijk is van de NS/Connexion. 

 
Toelichting ouderbijdrage 
Geld voor de MR wordt gebruikt voor scholing voor de ouders in de MR We denken dat er een 

tekstfout zit in het stukje "Kosten uit categorie I en II zijn voor de school" Dat moet volgens ons I en 

III zijn. Het verschil is een typfoutje en wordt hersteld. Ook wordt er aangegeven dat het verschil 

duidelijker moet zijn tussen eigen laptop en schoollaptop. Het wordt device is misschien ook niet bij 

iedereen bekend. De insteek is niet dat de kinderen de hele dag achter de laptop zitten. 

Schoolkleding, tekendoos etc etc is niet verplicht om af te nemen.  
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Maatregelen behoud vakkenaanbod (praatstuk) 
De brief kwam bij de ouders over alsof er minder mogelijkheden dan dat er geschetst was tijdens het 

cvb overleg. De EC AK bijvoorbeeld was geen succesvol voorbeeld. We moeten de oplossing 

misschien zoeken in het worden van een aantrekkelijke werkgever. Er ligt geld op de plank maar dat 

zijn grotendeels subsidies waar een bestemming voor is. Leerling geeft aan dat Natuurkunde verdund 

gegeven is dit jaar maar dat dit wel een sectorvak. Dit is een bevestiging van het probleem. Ze denkt 

dat dit moeilijker wordt. Het is misschien beter dan niets. 

Zou jij je vakkenpakket aanpassen als er 2 jaar geen docent is voor een bepaald vak? Lesgeven en 
taken door anderen (misschien niet docenten) te laten doen?  

Samenwerking met externe partners. Foxaanbod kan opgevuld worden door externe vrijwilligers? 

Docentopleidingen zijn leeg. Heeft HRM het niet aan zien komen? Ze hebben mensen geen vast 
contract gegeven. De hand op de knip tot vorig jaar toen ze tot de conclusie kwamen dat het tij moet 
keren.  

We hebben weinig stagaires uit Belgie. Er wordt gedacht dat hier ook misschien nog een oplossing 
kan liggen. Het werven gaat heel moeizaam. Er wordt op allerlei tafels gedrukt omdat er iets moet 
gebeuren. We moeten naar oplossingen toe. Voor de Kerstvakantie moeten er nieuwe oplossingen 
komen.  

Er ligt ook een vraag om aan strategisch hrm beleid te doen.  

Rondvraag 

Uitstap voor kinderen 
Uitstap voor kinderen uit oogpunt van onkosten/ gelijke kansen / lesuitval / werkdruk Er is 

budget om zaken te doen in het 3e leerjaar. Het geld is niet per se bedoeld om naar een 

pretpark te gaan. Er is wel budget voor iets anders. 

OVV dagen nieuwe schooljaar 
We gaan niet meer collectief scholen op een OVV dag. Collectieve scholingsdagen worden 

apart gepland en hier vallen dus ook lessen voor uit. 

Scholingsdag Stavoor  
In het nieuwe schooljaar met vernieuwde MR. We kunnen kiezen ui de volgende data (hele 

dag) We kunnen kiezen uit de volgende data (en ik vermoed dat we de hele dag bezig zijn):  

Het wordt op woensdag 27 September. Daarna eten bij de Stadstuin. Noah wordt ook 

uitgenodigd. 17 personen. 

Hulp in de school 
Tijdens de vorige vergadering is er gesproken over het werven van ouders voor hulp in de 

school. Coen heeft daarvoor een tekst opgesteld > graag op de agenda hoe we dit verder 

afstemmen. Hartelijke groet, Jackelien We hebben nu 2 vrijwilligers op onze school. Volgende 

keer terug omdat Jackelien er niet is. 
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Ouderraad, oudergeleding van de MR en oudervereniging 
De oudergeleding gaat samen met de ouderraad een stukje tekst maken voor een 

nieuwsbrief. 

Notulen vorige vergadering  
De notulen van 16 februari en 11 mei worden goedgekeurd 

 


